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W odpowiedzi na interpelację nr INT.6.0003-570/23 z dnia 30.10.2023 r.  

w sprawie doświetlenia przejść dla pieszych na drogach wojewódzkich, 

na terenie powiatu bielskiego poniżej przedstawiam informacje 

w przedmiotowej sprawie. 

W 2022 r. przeprowadzona została analiza bezpieczeństwa przejść 
dla pieszych wskazanych w interpelacji z 15.10.2021 r. 

Z uzyskanych danych wynika, że przejścia dla pieszych w m. Wilkowice, 

m. Rybarzowice oraz m. Grodziec nie spełniają warunków bezpieczeństwa 

ruchu drogowego - nie posiadają odpowiedniej infrastruktury umożliwiającej 

bezpieczne poruszanie się pieszych, a także nie występują wyróżniające się 

źródła i cele podróży pieszych.  

Mając na uwadze powyższe zwrócono się do  Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Katowicach o rozważenie możliwości dokonania zmian stałej organizacji 

ruchu polegającej na likwidacji wyżej wskazanych przejść dla pieszych, 

a dla pozostałych przejść dla pieszych o podjęcie działań w zakresie poprawy 

infrastruktury w ramach bieżącego utrzymania dróg wojewódzkich. 

Odnośnie budowy doświetlenia przejść dla pieszych pragnę poinformować, 
iż będą czynione starania w celu zabezpieczenia w budżecie i Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Województwa Śląskiego środków finansowych 

na realizację wyżej wymienionego zadania, jednak w pierwszej kolejności 

niezbędne jest zapewnienie finansowania dla realizowanych zadań 

drogowych, w szczególności tych, które uzyskały dofinansowanie  ze źródeł 

zewnętrznych. 

 

Katowice, 30.11. 2023 r. 
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